
اخبارخبر كوتاه دادرس: پرونده به عزیزان پرسپولیس ربطی ندارد!

یحیی به این گلر اعتماد و اعتقاد دارد؛

نه بیرانوند، نه نیازمند، حامد لک با پیراهن سرخ

 وقتی اینجا کمیته استیناف وجود دارد بهتر 
بود اجازه بدهند این احکام تایید یا رد شود و آن 

زمان نتایج اعمال شود.
زمان  طولانی شدن  به  توجه  با  پرسپولیس 
رسیدگی به پرونده بازیکن گابنی گل گهر، بیانیه ای 
با  چرا  که  کرد  مطرح  را  اعتراض هایی  و  صادر  را 
وجود آنکه پیش از این مدت زمان مشخصی اعلام 
شده بود که کمیته استیناف نظر خود را اعلام کند، 
هنوز این اتفاق نیفتاده است و چرا دیگر باشگاه ها 

که متضرر شده اند دیگر واکنشی ندارند؟ 
این درحالی است که طبق اعلام رئیس کمیته 
استیناف  کمیته  به  پرونده  این  هنوز  استیناف 
نرسیده و در این خصوص زمان مشخصی نیز ارائه 
نشده است و نکته دیگر اینکه درباره اعمال نتایج 
بین  به تازگی  نیز  رده بندی  جدول  در  امتیازات  و 
کمیته های انضباطی و استیناف فدراسیون فوتبال 
خود  نوع  در  که  آمده  وجود  به  اختلاف نظر  یک 
عجیب و قابل تامل است. درخصوص این اتفاقات و 
آخرین وضعیت پرونده فوق با عضو کمیته استیناف 

به صحبت پرداختیم.
ظاهرا هنوز پرونده بازیکن خارجی و غیرمجاز 
گل گهر به کمیته استیناف نرسیده است. مگر برای 
ارجاع پرونده زمان مشخص و محدودی وجود ندارد؟

خیر همه در این زمینه اشتباه می کنند. زمان 
مشخص و محدودی برای اعتراض کردن اولیه و سپس 
درخواست استیناف وجود دارد که گل گهری ها این کار 
را انجام دادند اما هنوز پرونده به دست ما نرسیده و در 
روال فوق که به استیناف شکایت شده، دیگر زمان و 
فرصت مهم نیست. در واقع گل گهر در زمان قانونی به 
این پرونده شکایت کرده و برای همین مشکل خاصی 
به  اما هنوز پرونده  انجام شده  اعتراض  وجود ندارد. 

دست ما نرسیده است.
چه زمانی قرار است این کار انجام شود و چرا 

تا این اندازه پرونده دیر رسیده است؟
هر  در  زود.  یا  برسد  دیر  که  نیست  مهم 
صورت یک اتفاقی افتاده که قید فوریت هم ندارد 
هم  موقعی  بخورد.  هم  به  همه چیز  بخواهد  که 
جزئیات  و  دقت  با  بنشینیم  باید  برسد  پرونده  که 
بیشتر آن را بررسی کنیم تا خدای ناکرده حق ناحق 
نشود. البته هر حکمی بدهیم یک گروه خوشحال 
می شوند و یک گروه ناراحت و این ذات کار قضاوت 
طرف  دو  نمی توان  هیچ گاه  و  است  حکم دادن  و 
تا خدای  باید سعی کنیم  اما  نگه داشت  راضی  را 

ناکرده به زعم خود ما حقی از کسی ضایع نشود.
که  دارند  اعتراض  استیناف  به  پرسپولیسی ها 
چرا از یک سو کمیته انضباطی با عجله رای داد و 

حالا کمیته استیناف انگار در خواب است.
این حرف ها سطحی و بی منطق است و انگار 
ندارند  دیگری  کار  باشگاه  این  رسانه ای  مسئولان 
شما  به  اصلا  می پردازند.  مسائل  این  به  مدام  که 
چه مربوط است؟ سه تیم دیگر به بازیکن یک تیم 
اعتراض  پرسپولیس  و حالا  اعتراض کرده اند  دیگر 
می کند؟ این تیم چه نقشی دارد؟ حکایت آن فرد 
ما  می گوید  و  می اندازد وسط  را  که خودش  است 
سه نفر را کجا می برید! هرکسی در حیطه وظایف 
خودش باید صحبت و رفتار کند و این پرونده اصلا 
به این عزیزان ربطی ندارد که می گویند ما خواب 
بیدار  بیدار  اتفاقا  و  نیستیم  خواب  ما  نه  هستیم. 
بدهیم.  رای  عدالت  با  می کنیم  سعی  و  هستیم 
شما می خواهید جو درست کنید یا تشویش اذهان 
عمومی کنید، آن یک بحث دیگر است. ما که اسیر 
این  از  آقایان  از  یکی دیگر  نمی شویم.  این حرف ها 
این رای  باید  استیناف  باشگاه می گوید که کمیته 
را بشکند. من از این آقا می پرسم مگر شما قاضی 
هستید یا پرونده را خوانده اید؟ اگر دوستان اجازه 
با  و  راحت  خیال  با  پرونده  این  قاضی های  بدهند 
که  باشید  داشته  اطمینان  و  بدهند  حکم  آرامش 
این حرف ها و جوسازی ها روی ما تاثیری ندارد که 
بگویند  اینکه  بدهد.  قرار  تحت تاثیر  را  ما  بخواهد 
در خواب هستند معنی ندارد جز با هدف تشویش 
اذهان عمومی و شلوغ کردن، چون طبق قانون آنها 
اصلا حقی ندارند چنین حرف هایی بزنند. متاسفم 
اطمینان  اما  می شود  زده  حرف هایی  چنین  که 
قرار  حرف ها  این  تحت تاثیر  ما  که  باشند  داشته 
طبق  و  می کنیم  را  خودمان  کار  و  نمی گیریم 
محتویات پرونده و مستندات و شواهد تصمیم گیری 

می کنیم و رای نهایی را می دهیم. سال گذشته که 
سپاهان  از  را  امتیاز   3 زمین  از  خارج  پرسپولیس 
گرفت مگر استقلال و سایر باشگاه ها بیانیه دادند؟ 
روال کار به صورت قانونی طی شد و فقط دو باشگاه 
به  که  آنجا  چطور  بودند.  پرسپولیس  و  سپاهان 
نفع تان شد، شنگول شدید و از این حرف ها نبود؟ 
بود  آگاه  وجدان ها  بود؟  بیدار  استیناف  زمان  آن 
در  که  داده شد؟ همان طور  رای  به نفع شما  چون 
آن پرونده حق داشتید و ما حق را دادیم، در این 
ندارید،  ورود  و  اجازه صحبت  که  حالا  هم  پرونده 
اجازه بدهید ما با تیم های دیگر که ذی نفع هستند 

مواجه باشیم و کار خودمان را انجام بدهیم.
قضایی  کمیته های  آرای  اعمال  درخصوص 
کمیته های  مسئولان  بین  نیز  فوتبال  فدراسیون 
انضباطی و استیناف اختلاف نظراتی به وجود آمد. 

نظر شما چیست؟
همیشه بین مسئولان در یک نهاد اختلاف نظر 
که  ما  است.  طبیعی  امر  یک  این  و  دارد  وجود 
دارد  را  خودش  برداشت  هرکسی  نداریم،  دعوا 
که  موضوعی  یک  حالا  دارد.  وجود  اختلاف نظر  و 
استناد  فیفا  آیین نامه  به  همه  اینکه  دارد  وجود 
می کنند و می گویند احکام فیفا لازم الاجرا و فوری 
است به این دلیل که فیفا کمیته استیناف ندارد و 
یک دادگاه عالی ورزش است که اگر کسی بخواهد 
این  که  کند  شکایت  آنجا  به  باید  کند  دادخواهی 
پروسه هم چند ماه طول می کشد و مشخص نیست 
درنهایت هم چه اتفاقی بیفتد. در هر صورت آنجا 
فیفا  در  استینافی  چون  لازم الاجراست،  امر  این 
وجود ندارد ولی وقتی اینجا کمیته استیناف وجود 
تایید یا رد  دارد بهتر بود اجازه بدهند این احکام 

شود و آن زمان نتایج اعمال شود. این یک برداشت 
وجود  اختلاف نظر  است  ممکن  و  بوده  کارشناسی 
داشته باشد اما اینکه در تضاد با یکدیگر حرف بزنیم 
شود  برداشت  این  صحبت ها  این  روی  از  مثلا  یا 
که می خواهیم رای آنها را رد کنیم، چنین چیزی 
اعمال  انضباطی  کمیته  نظر  بالاخره  ندارد.  وجود 
دیگری  چیز  استیناف  کمیته  در  ما  نظر  و  فوری 
تعارف  با کسی  ما  دانند.  عاقلان  دیگر  حالا  است؛ 
نداریم اگر بخواهیم رد کنیم، رد می کنیم. مگر سال 
گذشته رای دیدار سایپا و پیکان را رد نکردیم؟ به 
کمیته  رای  اما  ندارم  کاری  غلط جریان  و  درست 
انضباطی در دیدار فوق را رد کردیم و با کسی هم 
موضوع  این  روی  نظرمان  و  نداشتیم  رودربایستی 

بود و رد شد.
نهایی  حکم  که  داد  زمانی  برآورد  می توان 
طول  چقدر  پرونده  این  در  استیناف  کمیته 
و  نمانده  باقی  چیزی  نیم فصل  پایان  تا  می کشد؟ 
تحت الشعاع  را  نیم فصل  قهرمانی  شما  رای  شاید 

قرار بدهد.
این  و  نمی دهند  جام  نیم فصل  قهرمان  به 
قهرمانی در پایان فصل هم معمولا اثر گذار نیست 
مثلا  تیم  یک  که  است  سمبلیک  امر  یک  فقط  و 
قهرمان نیم فصل می شود اما ان شاءالله آقای صالحی 
که  جلسه ای  طی  و  کنند  کامل  را  خود  اطلاعات 
برگزار  استیناف  کمیته  اعضای  سایر  با  به زودی 
را  رای  اسرع وقت  در  می کنیم  سعی  شد  خواهد 
و  حقیقت  که  است  این  ما  شعار  هرچند  بدهیم، 

عدالت را هرگز فدای سرعت نمی کنیم.
شما  دست  به  زمانی  چه  است  قرار  پرونده 

برسد؟
این اتفاق در این هفته و احتمالا طی امروز و 

فردا رخ خواهد داد.
می توانید از نتیجه این پرونده جنجالی ارزیابی 

خاصی داشته باشید؟ 
محرز  هم  ما  برای  باید  جعل  صورت  هر  در 
شود. ما اقدامات و صحبت های جاودانی را به عنوان 
آنها روی  یک همکار قضایی رد نمی کنیم بالاخره 
باید  هم  ما  اما  پرونده خیلی زحمت کشیدند  این 
به  اتفاقات  این  ببینیم  و  برسیم  نتیجه  همان  به 
پیش  صورت  چه  به  کار  روند  و  بوده  شکلی  چه 
بنابراین نمی توانیم پیش قضاوتی کنیم  رفته است. 
بدهید  اجازه  تایید می شود.  یا  که حکم می شکند 
پرونده  این  و  بنشینیم  راحت  خیال  و  آرامش  در 
و  نکنند  اگر جوسازی  آقایان هم  بررسی کنیم.  را 
با ادبیات بهتری صحبت کنند بد نیست. خواهش 

می کنم تشویش اذهان عمومی نکنند.

پرسپولیس در نقل و انتقالات زمستانی نه تنها جذب دروازه بان 
نخواهد داشت، بلکه قصد دارد قرارداد گلرش را تمدید کند.

به  برای رسیدن  انتظار  و  برتر  لیگ  در  بازی  از یک دهه  بیش 
از  کمتر  شاید  که  زمانی  در  لک  حامد  بالاخره  پرسپولیس  پیراهن 
سال های قبل تر فکرش را می کرد، لباس سرخ را بر تن کرد و به تیم 
تصور  از  فراتر  نمایشی  اول  فصل  همان  در  که  رسید  خود  محبوب 

داشت و در سال دوم نیز به دنبال ادامه این روند بوده است.
حامد لک که قبل از ۱۸ سالگی بازی در لیگ برتر را تجربه کرد 
و دروازه بان اول صبای قم شد، پس از دوران حضورش در این تیم و 
باشگاه های تراکتور، فولاد خوزستان، نساجی و ماشین سازی، با نظر 
مثبت یحیی گل محمدی راهی پرسپولیس شد و توانست خیلی زود 

جایگاهش در این تیم را هم پیدا کند.
پرسپولیس  در  بازی  برای  را   ۸۱ عجیب  شماره  که  دروازه بانی 
انتخاب کرد، در بدو ورودش دو چالش بسیار سخت داشت؛ یکی پرُ 
کردن جای خالی علیرضا بیرانوند که گلر اول تیم ملی بود و دیگری 
بازی های سخت در مراحل گروهی و حذفی لیگ قهرمانان آسیا که 
را  روند  این  و  آمد  بیرون  از هر دو چالش دشوار، سربلند  البته لک 

ادامه داد.
حامد لک در نخستین سال حضورش در پرسپولیس خیلی زود 
به بهترین رکورد بیرانوند در این تیم که ثبت ۱۷ کلین شیت در یک 
فصل و کسب قهرمانی در لیگ برتر بود، رسید و علاوه بر آن در یک 
مسابقه جام حذفی مقابل استقلال، دیدار سوپر کاپ برابر تراکتور و ۶ 

مسابقه لیگ قهرمانان آسیا دروازه خود را بسته نگه داشت.
و  داخلی  رقابت های  در  کلین شیت  ثبت ۲۵  از  لک پس  حامد 
آسیایی در نخستین سال حضورش در پرسپولیس، یحیی گل محمدی 
داشت،  دروازه بان  این  خرید  زمان  در  که  منتقدینی  مقابل  در  را 

روسفید کرد و کاری کرد تا این سرمربی به قول خودش به این گلر 
»اعتماد و اعتقاد« داشته باشد.

چالش  دوم  سال  در  پرسپولیس  قامت  بلند  دروازه بان  اما 
به ویژه دفاع  با تغییرات متعددی که در خط دفاعی و  را  سخت تری 
به هماهنگی  بازیکنان جدیدی که شاید هنوز  و  افتاده  اتفاق  میانی 
دوباره  توانسته  تاکنون  ولی  می گذارد  سر  پشت  نرسیده اند،  کامل 
نمایش خوب خود را تکرار کند و پس از دو مسابقه نیمکت نشینی، 

به شرایط سال قبل برگردد و در آستانه تمدید قرارداد قرار بگیرد.
لک با وجود اینکه طی دو دیدار دشوار اخیرشان مقابل ذوب آهن 
 ۱۰۰ ویژه  رکورد  به  و  داشت  نگه  بسته  را  خود  دروازه  سپاهان  و 
کلین شیت در تاریخ لیگ برتر رسید، اما در روزها و شاید هفته های 
گذشته اخباری مبنی بر آوردن رقیب)یا جانشین( شنیده ولی با این 

وجود هیچ واکنشی نسبت به این مسائل نشان نداده است.
در هفته های اخیر اخبار زیادی مبنی بر حضور علیرضا بیرانوند، 
قبل  روز  حتی  و  شد  مطرح  پرسپولیس  در   ... و  نیازمند  پیام  سید 
نامه زده  آنتورپ  به  باشگاه پرسپولیس  برخی رسانه ها عنوان کردند 
تا بیرانوند را به خدمت بگیرد، اما این مسئله خیلی زود و با واکنش 

یحیی گل محمدی رد شد.
بازیکن قرضی در  به عنوان  پایان فصل  تا  بیرانوند  اینکه  از  جدا 
بوآویشتا پرتغال حضور دارد و تحت مالکیت آنتورپ نیست، اما با این 
وجود نیز یحیی گل محمدی که در دو نشست خبری هفته های اخیر 
عنوان کرده بود به جذب دروازه بان جدید فکر نمی کند، در کنفرانس 

قبل از دیدار با تراکتور به صورت جدی این مسائل را تکذیب کرد.
یحیی گل محمدی در پاسخ به این سوال که گفته شده باشگاه 
پرسپولیس برای جذب بیرانوند به آنتورپ بلژیک نامه زده، عنوان کرد: 
»هیچ پیشنهادی از طرف باشگاه نسبت به جذب بیرانوند نداشتیم. ما 

الان یک دروازه بان آماده داریم، حامد لک و همه می دانند چقدر به 
او اعتماد و اعتقاد داریم و ان شاالله در چند روز آینده درصدد هستیم 
تا با او تمدید قرارداد کنیم. گلر اصلی ما الان حامد لک است و این 
واقعا  اسامی که بعضا در رسانه ها و در فضای مجازی برده می شود، 

هیچ صحبتی انجام نشده است.«
گل محمدی قبل از لیگ بیستم و در شرایطی که گلرهای زیادی در 
بازار وجود داشتند و آزاد بودند، با جذب حامد لک نشان داد به او اعتماد 
دارد و این دروازه بان هم توانست جواب اعتماد سرمربی خود را بدهد که 

حالا یحیی دوباره نظر مثبت خود را برای حفظ لک اعلام کرده است.
نشست  در  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل  صدری،  مجید  سید 
خبری اخیرش عنوان کرد با حامد لک نیز برای تمدید قرارداد وارد 
مذاکره شده اند و با توجه به اینکه یحیی گل محمدی نیز صحبت های 
خود را به صورت رسمی اعلام کرده، بعید نیست به زودی این اتفاق 
با تیم محبوبش تمدید کند و  بیفتد و دروازه بان سرخ پوشان دوباره 

)احتمالا( با آرامش بیشتری کارش در پرسپولیس را ادامه بدهد.

زمان اعلام اسامی تیم ملی فوتبال 
مشخص شد

ایران  فوتبال  ملی  تیم  اردوی  شروع  زمان 
نهایی  مرحله  در  امارات  و  عراق  با  دیدار  برای 
انتخابی جام جهانی قطر مشخص شد.تیم ملی 
و  هفتم  در  امارات  و  عراق  مقابل  ایران  فوتبال 
مرحله  رقابت های  ادامه  در  ماه  بهمن  دوازدهم 
انتخابی نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر به میدان 
ملی  تیم  سرمربی  اسکوچیچ  دراگان  می رود. 
سال  تعطیلات  گذراندن  برای  که  ایران  فوتبال 
نو میلادی به اروپا سفر کرده است تا پایان هفته 
جاری به تهران باز می گردد.وی قرار است لیست 
هفته  پایان  از  پس  را  ایران  ملی  تیم  بازیکنان 
پوشان  ملی  تا  کند  اعلام  برتر  لیگ  شانزدهم 
شوند.  حاضر  اردو  در  ماه  بهمن  سوم  از  داخلی 
همچنین لژیونرها نیز از شب چهارم بهمن وارد 
قبل  است  قرار  اسکوچیچ  داشت.  خواهند  اردو 
از برگزاری اردوی تیم ملی ایران جلسه ای را با 
ملی  درباره وضعیت  عزیزی خادم  الدین  شهاب 
این  کوتاه مدت  اردوی  برگزاری  نحوه  و  پوشان 
تیم در تهران برای بازی با عراق و امارات داشته 

باشد.

پیروزی سپاهان بعد از سه شکست متوالی
پدیده در بحران مطلق!

به  مشهد  پدیده  برابر  سپاهان  فوتبال  تیم 
پیروزی رسید و به روند شکست های متوالی خود 
پایان داد. در چارچوب هفته سیزدهم لیگ برتر 
فوتبال ایران و از ساعت ۱۴:3۰ دوشنبه دو تیم 
هم  مصاف  به  اصفهان  سپاهان  و  مشهد  پدیده 
رفتند که این بازی با نتیجه ۲ بر صفر به سود 
سپاهان خاتمه یافت.در این بازی که در ورزشگاه 
ثامن مشهد برگزار شد، فرشاد احمدزاده )۶۸( و 
شهریار مغانلو )۸۹( برای سپاهان گلزنی کردند.
هفته  سه  در  نویدکیا  محرم  هدایت  با  سپاهان 
پرسپولیس  و  ،پیکان  استقلال  برابر  گذشته 
شکست خورده بود و با برد امروز به روند ناکامی 
هایش پایان داد. سپاهان با برد ۲۵ امتیازی شد 
را در رده دوم جدول  و موقتا جای پرسپولیس 
خود  بازی   ۱3 از  پدیده  تیم  همچنین  گرفت. 
در لیگ به پیروزی نرسیده است و صاحب سه 
امتیاز   3 با  تا  است  شده  باخت   ۱۰ و  تساوی 

قعرنشین لیگ باقی بماند.

استقلال برد را در دقیقه ۹۲ از دست داد
یک استقلالی علیه آبی ها

تا  استقلال  فوتبال  تیم  که  حالی  در 
وقت های اضافه دیدار با آلومینیوم اراک از حریف 
پایانی  لحظات  در  گل  دریافت  بود،  پیش  خود 

باعث از دست رفتن پیروزی آبی پوشان شد.
تیم های استقلال و آلومینیوم در چارچوب 
رقابتهای هفته سیزدهم لیگ برتر از ساعت ۱۵ 
در اراک به مصاف هم رفتند که این بازی با نتیجه 
تساوی یک - یک به پایان رسید. برای استقلال 
در این بازی »کوین یامگا« )۱۷ - پنالتی( برای 
استقلال و میثم مجیدی )۹۲( گلزنی کردند. به 
بازی  پایانی  لحظات  تا  که  استقلال  ترتیب  این 
متوالی  برد  پنجمین  ثبت  از  بود،  میدان  پیروز 
بازماند و ۲۹ امتیازی شد اما همچنان در صدر 

جدول قرار دارد.
ترکیب استقلال و آلومینیوم

حسین  سید  ترکیب  با  را  بازی  استقلال 
حسینی، محمد دانشگر، سیاوش یزدانی، عارف 
بابک   ۷۸ دقیقه  )از  سلمانی  جعفر  آقاسی، 
نفس،  نیک  زبیر  مهدی پور،  مهدی  مرادی(، 
ارسلان   ۸۵ دقیقه  )از  حسین زاده  امیرحسین 
مطهری(، کوین یامگا، آرمان رمضانی )از دقیقه 

۴۶ آرش رضاوند( و رودی ژستد آغاز کرد.
آلومینیوم هم با ترکیب حسین پورحمیدی، 
میلاد  محمدزاده،  وحید  سلیمان زاده،  رامتین 
)از  احمدی  مصطفی  آریاکیا،  پوریا  فخرالدینی، 
قائدرحمتی،  میثم مجیدی(، محمود  دقیقه ۸3 
امیرحسین هوشمند(،  )از دقیقه ۴۶  نوری  امیر 
اسماعیل شریفات، محمد علی نژاد )از دقیقه ۷۴ 

امید سینگ( و نیما درودی وارد زمین شد.
نیمه نخست و برتری استقلال

در شرایطی که بازی هنوز شکل اصلی خود را 
پیدا نکرده بود، در دقیقه ۱۱ بازی و پس از برخورد 
محوطه  داخل  شریفات  اسماعیل  دست  به  توپ 
نشانه  به  خورشیدی  اشکان  آلومینیوم  جریمه 
اعتراضات  دلیل  به  دمید.  خود  سوت  در  پنالتی 
مصدومیت  و  آلومینیوم  فنی  کادر  و  بازیکنان 
دروازه بان آلومینیوم حدوداً ۵ دقیقه در زدن پنالتی 
تاخیر افتاد و در دقیقه ۱۷ کوین یامگا با گل کردن 
ضربه پنالتی آبی پوشان را پیش انداخت. بعد از گل 
استقلال هر دو تیم به صورت پراکنده حملاتی را 
روی دروازه هم تدارک دیدند که هیچ یک از آنها 
تبدیل به گل نشد. بهترین موقعیت را اسماعیل 
با  تک  به  تک  حالت  در   ۴۴ دقیقه  در  شریفات 
دروازه بان استقلال به دست آورد اما ضربه او توسط 
حسینی مهار شد تا تا نیمه نخست با همان تک گل 

به سود آبی پوشان به پایان برسد.
ضربه یک استقلالی به استقلال در دقیقه ۹۲

با یک تعویض  فرهاد مجیدی نیمه دوم را 
در نفرات و یک تغییر سیستم اساسی آغاز کرد 
وارد  رمضانی  آرمان  جای  به  را  رضاوند  آرش  و 
زمین کرد تا چنین به نظر آید قصد دارد در نیمه 
دوم بیشتر جنبه احتیاط را در نظر داشته باشد.

بازی  نبض  دوم  نیمه  ابتدای  از  آلومینیوم 
فوتبال  به  آوردن  روی  با  و  گرفت  دست  در  را 
تهاجمی استقلال را در یک سوم دفاعی خودش 
مدافعان  دقایق  این  در  و  داد؛  قرار  فشار  تحت 
مقابل  حسینی  حسین  سید  همراه  به  استقلال 
ایستادگی  آلومینیوم  دار  زهر  نسبتاً  حملات 
سر  ضربه  ادامه  در  و   ۶۵ دقیقه  در  می کردند. 
حسین  سید  را  رحمتی  قاید  مهدی  خطرناک 
این  در  استقلال  که  حالی  کرد.در  مهار  حسینی 
نیمه عقب نشینی محسوسی داشت، آلومینیوم به 
فشار حملاتش تا دقایق پایانی ادامه داد و توانست 
دقیقه  در  برسد.  تساوی  گل  به  طریق  همین  از 
۹۲ میثم مجیدی بازیکن تعویضی آلومینیوم که 
سابقه بازی در استقلال را هم دارد، با یک شوت 
گل تساوی را به ثمر رساند تا استقلال از رسیدن 

به یک پیروزی دیگر باز بماند.

کرونا بازیکن لیگ برتری را به کما فرستاد
بازیکن لیگ برتری فوتسال به دلیل کرونا 
فوتسال  تیم  بازیکن  امانی«  »رضا  رفت.  کما  به 
فولادزرند کرمان که سابقه بازی در تیم شهروند 
دارد، روز گذشته  نیز در کارنامه خود  را  ساری 
هفته  پایان  از  شد.پس  بستری  بیمارستان  در 
پانزدهم لیگ برتر فوتسال او که برابر فردوس قم 
نیز برای تیمش به میدان رفته بود به دلیل ابتلا 
به کرونا و درگیری شدید ریه به کما رفته است. 
گویا امانی در کرمان به تنهایی اسکان دارد و روز 
مدیران  نشده،  تیمش حاضر  تمرین  در  گذشته 
تیم که جویای احوال وی بودند او را در خانه اش 
یافته و بلافاصله راهی بیمارستان کردند.  برای 
سلامتی  آرزوی  ارزشمند  و  جوان  بازیکن  این 

داریم .

تست کرونای امیر عابدزاده منفی شد
پونفرادینا  تیم  در  ایران  فوتبال  ملی پوش 
توانسته  کرونا  ویروس  دادن  شکست  با  اسپانیا 
بود  گذشته  هفته  بازگردد.  تیمش  تمرینات  به 
بیانیه ای  صدور  با  اسپانیا  پونفرادینا  باشگاه  که 
مبتلا  تیم  این  اعضای  از  نفر   ۶ که  کرد  اعلام 
نفرات،  این  از  یکی  و  شده اند  کرونا  ویروس  به 
امیر عابدزاده سنگربان ایرانی تیم پونفرادینا بوده 
است؛ مسئله ای که باعث شد تا عابدزاده نتواند 
تیمش را در هفته بیست و دوم لالیگا ۲ همراهی 
کند.پونفرادینا در غیاب سنگربان ایرانی خود با 
گذراندن  با  حالا  اما  شد؛  اویدو  مغلوب  گل   ۲
دوران نقاهت بیماری، وضعیت دروازه بان ایرانی 
او آماده بازگشت به  در شرایط مناسبی است و 
منفی  به  توجه  با  است.عابدزاده  شده  میادین 
شدن تست کرونایش به تمرینات تیم پونفرادینا 
بازگشته و خود را برای دیدار هفته بیست و سوم 
آماده می کند.به نظر می رسد با توجه به شرایط 
فنی و آمادگی مطلوب عابدزاده و گذراندن دوران 
شماره  گلر  ایرانی،  سنگربان  این  کرونا،  بیماری 
یک پونفرادینا در دیدار خانگی مقابل ساراگوسا 
خواهد بود؛ دیداری که قرار است ۱۹ دی ماه به 
هفته ای  یک  فرصت  نیز  عابدزاده  و  رسد  انجام 

خوبی برای انجام تمرینات آماده سازی دارد.

استقلال با آسیایی شدن شباب الاهلی 
۳۰۰ هزار دلار می گیرد

تیم  پیشین  بازیکن  کریمی  علی  گفته  به 
در  الاهلی  شباب  باشگاه  ایران،  فوتبال  ملی 
صورتی که سهمیه آسیایی کسب کند باید 3۰۰ 

هزار دلار به باشگاه استقلال ایران بپردازد.
علی کریمی بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال 
را  امارات  الاهلی  تیم  در  بازی  سابقه  که  ایران 
هم دارد، توضیحاتی درباره قرارداد مهدی قایدی 
پایان فصل  قایدی در  با تیم شباب الاهلی داد. 
گذشته به تیم شباب الاهلی ترانسفر شد و اخبار 
استقلال  دریافتی  و  او  قرارداد  رقم  از  مختلفی 
برنامه  در  خصوص  این  در  کریمی  شد.  منتشر 
سهمیه  الاهلی  که  صورتی  در  گفت:   »۱۱«
میلیون   ۱ قایدی  انتقال  مبلغ  بگیرد،  آسیایی 
ابتدا  الاهلی  افزود:  است.وی  دلار  هزار   ۵۰۰ و 
و  داد  استقلال  به  دلار  هزار   ۲۰۰ و  میلیون   ۱
3۰۰ هزار دلار هم بعد از کسب سهمیه آسیایی 
می دهند. این چیزی است که بچه های الاهلی به 
من گفتند و اگر اشتباه است گردن من نباشد. 
هیات  وقت  رئیس  ملکیان  اصغر  این  از  پیش 
با  قایدی  قرارداد  که  بود  گفته  استقلال  مدیره 
با  میلیون و ۸۰۰ هزار دلار است که  الاهلی ۱ 

آپشن ها به ۲ میلیون دلار می رسد.

پیشنهاد الاهلی قطر برای جذب سه سرخابی
و  نقل  داغ  روزهای  به  که  شرایطی  در 
تیم های  و  می  شویم  نزدیک  زمستانی  انتقالات 
در  قدرتمندتر  و حضور  تقویت  دنبال  به  ایرانی 
نیم فصل دوم مسابقات هستند، تیم های حاشیه 
خلیج فارس نیز به دقت شرایط لیگ برتر ایران و 
بازیکنان شاخصش را زیر نظر گرفته اند و اقدامات 
جدی ای نیز برای جذب مهره های موردنظرشان 
می شود  شنیده  زمینه  همین  داده اند.در  انجام 
را  خوبی  فصل  نیم  که  الاهلی  باشگاه  مدیران 
و  نگذاشته اند  سر  پشت  قطر  ستارگان  لیگ  در 
پاس  با  بالاخره  که  بود  پیش  روز  چند  همین 
گل محمدحسین کنعانی زادگان موفق به کسب 
بازیکن  سه  شرایط  شدند،  فصل  پیروزی  اولین 
می  بازی  زمین  میانی  منطقه  در  که  را  ایرانی 
برای  رسمی  صورت  به  و  دارند  نظر  زیر  کنند، 
جذب آنها به استقلال و پرسپولیس پیشنهاد ارائه 
شده است. محمد شریفی و کمال  کامیابی نیا دو 
بازیکن خط میانی پرسپولیس هستند که مورد 
توجه مدیران الاهلی قرار دارند و از استقلال نیز 
مهدی مهدی پور که مهره ای تعیین کننده در 
بوده، چشم  تهرانی  پوشان  آبی  اخیر  بازی های 
باشگاه قطری قرار گرفته است. با این حال شنیده 
می شود که دو باشگاه پایتخت نشین ایران که به 
دنبال تقویت خود برای حضوری قدرتمندتر در 
تنگاتنگی هستند  رقابت  ادامه  و  دوم  نیم فصل 
که آغاز شده، با این درخواست ها مخالفت کرده 
سه  این  نامه  رضایت  صدور  برای  قصدی  و  اند 
بیست  لیگ  زمستانی  پنجره  در  بازیکن حداقل 

و یکم وجود ندارد.

راهکار صدری برای پرداخت 
بدهی های داخلی پرسپولیس

پرسپولیس،  باشگاه  سرپرست  دستور  با 
پرداخت  به  رسیدگی  برای  ویژه  کمیته ای 

بدهی های باشگاه تشکیل شد.
چندی  که  فراخوانی  پی  در  مجید صدری 
پیش سایت باشگاه منتشر و در جریان آن اعلام 
شد، تمامی افراد حقیقی و حقوقی مدعی طلب 
از باشگاه، مستندات خود را تا 3۰ آذرماه تحویل 
بدهند، کمیته ویژه ای را برای بررسی و رسیدگی 

موارد مطروحه تشکیل داد.
حقوقی،  بخش های  از  متشکل  کمیته  این 
دارد  وظیفه  و  است  باشگاه  پشتیبانی  و  مالی 
مطابقت  و  رسیده  درخواست های  بررسی  ضمن 
برای  نیز  را  جلساتی  موجود،  اسناد  با  آن 
هماهنگی، توافق و زمان بندی با طلبکاران برگزار 

نماید.

بهروان؛ عضو کمیته صدور مجوز حرفه ای 

ممکن است AFC استقلال و پرسپولیس را حذف نکند 
مجوز  صدور  کمیته  عضو  بهروان  غلامرضا 
کنفدراسیون  است  ممکن  گوید  می  ای  حرفه 
به  بگیرد  در نشست ۱۶ دی تصمیم  آسیا  فوتبال 
تیم های استقلال و پرسپولیس برای اصلاح ساختار 

مهلت بدهد. 
چه  دی   ۱۶ جلسه  در  اینکه  خصوص  در  او 
اتفاقی برای تیم  های ایرانی رخ خواهد داد؛ گفت: 
تیم های حرفه  آسیا ممیزی  فوتبال  کنفدراسیون 
ای را به یک شرکت آلمانی واگذار کرده است. به 
واقع کنفدراسیون فوتبال آسیا برون سپاری کرده 
و شرکت آلمانی یک شرکت معتبر به حساب می 
آید که در خیلی از کشورهای اروپایی هم کار کرده 
است. این ها همه موارد را به دقت بررسی و نتایج را 
به کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام می کنند. به طور 
مثال یکی از ایراداتی که به ما گرفتند این بود که 
چرا استادیوم آزادی تیر دروازه ذخیره ندارد. یا به 

نیمکت های ما ایراد گرفته بودند. این ایرادات نباید 
موجب عصبانیت ما شود. چرا؟ زمانی که اصلاحات 
می  آن سود  از  که  ما هستیم  این  دهیم  انجام  را 

بریم. نه شرکت آلمانی. 
بینی  پیش  هیچ  داد:  ادامه  بهروان  غلامرضا 
فوتبال  کنفدراسیون  تصمیم  مورد  در  توان  نمی 
AFC به تیم ها اجازه می دهد در  آسیا داشت. 
که  آنجایی  از  کنند.  دفاع  از خود  ۱۶ دی  جلسه 
تیم های زیادی با مشکل استقلال – پرسپولیس 
می  بعید  شخصه  به  هستند  مواجه  گهر  گل  و 
دانم رای به حذف تیم ها دهد و پیش بینی من 
است که به همه تیم ها برای اصلاح ساختار زمان 
نقدی  جریمه  نامه  آیین  طبق  البته  داد.  خواهد 
منجر  این  و  است  طبیعی  خاطی  های  تیم  برای 
آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  برای  درآمدزایی  به 
فوتبال  کنفدراسیون  اگر  نکنید  شد. شک  خواهد 

تلاش  در  ایرانی  های  تیم   که  متوجه شود  آسیا 
ایرانی  های  تیم  به  هستند  ساختار  اصلاح  برای 
حذف  دریچه  از  و  داشت  خواهد  محترمانه  نگاه 
ایرانی  تیم های  به نظر من که  وارد نخواهد شد. 
در تلاش هستند که ساختار خود را اصلاح کنند 
و مدارک مستندی را به کنفدراسیون فوتبال آسیا 
آن  متوجه  من  که  مدارکی  از  یکی  دادند.  ارایه 
برای  مالیاتی  امور  سازمان  از  که  بود  این  شدم 
 AFC اند.  نامه گرفته  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
و  مالیاتی  بدهی  پرداخت   ، ها  تیم  مالکیت  روی 
از  است.  حساس  بازیکنان  دستمزد  چنین  هم 
و  استقلال  باشگاه  دو  زودتر  چه  هر  مهمتر  همه 
استقلال  اکنون  شوند.  خصوصی  باید  پرسپولیس 
خود  وزارت  این  که  است  صمت  وزارت  نظر  زیر 
چند تیم درلیگ برتر دارد. و پرسپولیس زیر نظر 
دارایی. هر دو وزارتخانه دولتی هستند. چند تیم 

مواجه خواهند شد.  با مشکل  آینده  در  دیگر هم 
های  تیم  داریم.  فوتبال  در  تیم مس  اکنون چند 
شود.  مجزا  باید  ها  تیم  این  هم  مالکیت  نفتی. 
وگرنه مشکلاتی برای این تیم ها در آینده حادث 
نگاه  گوید  می  فوتبال  کنفدراسیون  شد.  خواهد 
دولت به فوتبال باید نگاه نظارتی و حمایتی باشد 

و نباید مالکیت تیم را عهده دار باشد. 
عضو کمیته صدور مجوز حرفه ای ادامه داد: ما 
برای خصوصی سازی فوتبال نیاز به یک عزم جدی 
داریم و همه باید به این موضوع کمک کنند. تکرار 
می کنم اگر کنفدراسیون فوتبال آسیا در این زمینه 
تلاش ها را جدی و صادقانه ببیند به کشورها برای 
اصلاح ساختارها کمک خواهد کرد و این به سود 
ماست. و در نهایت همان طور که اشاره کردم شاید 
به همه تیم هایی که اکنون به آنها معترض شده 

برای اصلاح ساختار فرصت بدهد.

پاسخ قاطع محرم درباره بازگشت مغانلو به پرسپولیس 
محرم نویدکیا در کنفرانس خبری پیش از مصاف با شهرخودرو 
با سوالی درمورد احتمال بازگشت شهریار مغانلو به پرسپولیس مواجه 

شد.
تابستانی لیگ بیست و یکم به عنوان  شهریار مغانلو در پنجره 
سانتاکلارای   ( پرسپولیس  از  فصل  انتقالات  و  نقل  خبرسازترین 
پرتغال( به سپاهان پیوست و با توجه به روابطی که طی سال های 
اخیر میان هواداران این دو تیم وجود دارد، حواشی زیادی ایجاد شد.
با این حال در شرایطی که شهریار در پرسپولیس روزهای خوبی 

دو  تنها  اخیر  هفته   ۱۲ طی  سپاهان  در  گذاشت،  می  سر  پشت  را 
مرتبه موفق به گلزنی شده تا شایعاتی در رابطه با بازگشت این مهاجم 
بلندقامت به پرسپولیس شکل بگیرد و یکی از خبرنگاران مشهدی هم 
در خلال حرف های نویدکیا پیش از مصاف با شهرخودرو در این مورد 

و احتمال بازگشت شهریار به پرسپولیس سوال پرسید.
جالب اینکه نویدکیا پاسخی غیر از چیزی که همواره در چنین 
اجازه  که  کرد  تاکید  قطعیت  با  و  کرد  ارائه  می کند،  مطرح  مواردی 
را  پرسپولیس  جمله  از  تیمی  هیچ  به  پیوستنش  و  شهریار  جدایی 

نخواهد داد.
این سوال در رابطه با رضایت سرمربی سپاهان از عملکرد دو 
شهریار  جدایی  به  مربوط  خبرهای  آیا  اینکه  و  بود  تیمش  مهاجم 
قطعیت  با  او  که  خیر  یا  است  صحیح  پرسپولیس  به  پیوستنش  و 
بیان کرد:» جدا شدن بازیکنان مسئولیتش با من است. اگر کسی 
که  کنم  نمی  اجبار  را  کسی  من  باشد،  نداشته  دوست  را  سپاهان 
تیمی  هیچ  به  را  شهریار  قطعا  شهریار  مورد  در  ولی  بماند  اینجا 

قطعا.« نمی دهیم. 
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